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Trots Haarlem 
Inleiding 
Op eerder gestelde vraag door TROTS Haarlem ( jan. - febr. 2022 ) over beperkt houden OZB door 
nieuwe berekeningsmethode, " gaat u de bezwaarschriften afhandelen volgens de wet, en ziet deze 
met vertrouwen tegemoet ". 
 
Nu blijkt: 
Haarlemmers hebben vorig jaar opgeteld bijna 4,7 miljoen euro te veel belasting betaald door een 
foutieve berekening van de WOZ-waarde van hun huis.  
Dat blijkt uit onderzoek van bemiddelingsbureau Eerlijke WOZ.  
,,Zorgwekkend’’, vindt medeoprichter Hendrik van Waveren. 
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20220223_4873456 
 
Vragen 
- Hoeveel Haarlemmers hebben nog geen teruggave tegemoet gezien na herziening WOZ-waarde 

vaststelling 2020, 2021, en wat gaat u hier aan doen, op welke termijn? Grrag uw inhoudelijke 

reactie. 

- Graag uw ( schriftelijke ) reactie  welke gevolgen dit heeft voor de komende jaarcijfers en 

begroting? 

D66/PvdA 
Het mag weer! De coronamaatregelen lopen op hun einde. Ziet het college mogelijkheden om op 
korte termijn iets te doen om de Nachtcultuur een impuls te geven? Bijvoorbeeld met de afdeling 
corona & herstel.  
 

Trots Haarlem 
En wéér is een ondernemer weg uit Haarlem. 
- Niet alleen qua beleid, maar ook feitelijk, dient het economisch beleid, om van Haarlem weer een 

ondernemersvriendelijke stad te maken,  te worden aangepast: ook voor de middenstand. Hoe 

gaat u nu het bestaande ondernemersklimaat praktisch aanpakken? 

 
( Bedrijfsruimte ombouwen tot woningen is niet de oplossing. Bij wonen horen o.a. ook faciliteiten, 
zoals winkels. ) https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20220223_27412288 

 
PvdA 
Oa de gemeenten Amsterdam en Rotterdam hebben besloten om nieuwe zogenaamde darkstores te 
verbieden. Dit zijn distributiecentra voor flitsbezorgers. De darkstores zorgen voor verkeersoverlast 
en maken de winkelstraten minder aantrekkelijk en leefbaar.  De PvdA wil daarom ook een verbod 
op nieuwe darkstores en een nieuw ruimtelijk afwegingskader voor nieuwe initiatieven. Ook zijn in 
andere gemeenten bestaande darkstores verboden, omdat bestaande bestemmingsplannen hier (oa 
niet door de intensieve mobiliteit) niet op berekend zijn. Hierbij de volgende vragen: 
 
1)Is het college ook bereid om een verbod voor nieuwe darkstores af te kondigen en vervolgens een 
nieuw ruimtelijk afwegingskader op te stellen voor nieuwe initiatieven? 
2)Is het college bereid om bij de huidige darkstores te onderzoeken in hoeverre ze strijdig zijn met de 
bestemmingsplannen? 
 

 
 

https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20220223_4873456
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20220223_27412288
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D66/PvdA 
Meer dan een jaar geleden al is de motie “24 uur post corona” aangenomen. Het zit al in de titel; 
post-corona. Wat is de voortgang van deze motie of op welke termijn kunnen wij een voorstel van 
het college verwachten?  
 

Trots Haarlem 
Wat gaat het college doen -voor opname van vluchtelingen Oekraïne? 
 

D66/PvdA 

D66 heeft tijdens de behandeling van het Cultuurplan gevraagd om een visiedocument voor 
evenementen van en door culturele stakeholders zelf. Wat is hier de stand van zaken van?  
Wij snappen dat er niet zo rap iets op tafel kan liggen, maar wij willen graag zoveel mogelijk 
zienswijzen meenemen bij de behandeling van het Evenementenbeleid wat dit jaar afloopt. 
(3.1 Wanneer komt dit op de agenda van de commissie?)  
 

PvdA 
De bewoners van de sociale huurwoningen van Ymere zijn kwaad over de erbarmelijke staat van de 
woningen in de Helene Swarthstraat. Bewoners nemen scheuren waar in de woningen, vrezen voor 
asbest, slechte isolatie en hoge luchtvochtigheid. Hierover de volgende vragen: 

1) Is bekend of deze woningen gepland staan voor renovatie of voor sloop nieuwbouw en zo ja 
wanneer? De woningen staan immers ook in de Orionzone 

2) Is de gemeente bereid om de brandweer de brandveiligheid en asbest te laten onderzoeken? 
Hier is immers een opdracht voor de gemeente nodig. 

 
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/wonen/796070/buurtbewoners-helene-swarthstraat-
voelen-zich-door-ymere-in-
kou?fbclid=IwAR2xsKGnqWum0hqptDUDkP2ys4wBlAWgHY_f7K93Lf2HkdlnKSbP8LwhZW4 
 

Trots Haarlem 
Burgemeester, u weet dat Trots Haarlem in de app groep u verzocht heeft niet op het coa te 
wachten, maar te zien of opvang door particulieren van Oekraïense vluchtelingen bij hen thuis niet 
een snellere en goedkopere oplossing is ( die ook niet leidt tot een langere woon wachtlijst) 
Inmiddels is uw eigen CDA gister met exact hetzelfde plan genomen en heeft een lid van Trots 
Haarlem al de eerste praktijk ervaring met het opvang van vluchtelingen in huis. 
 
Waar nu tegen aan gelopen wordt is vooral dat de vluchteling niet verzekerd is. Kan de gemeente 
helpen en hoe ? 
 

Trots Haarlem 
https://www.nu.nl/klimaat/6187164/gemeenten-hebben-veel-te-weinig-geld-om-woningen-van-het-
gas-af-te-halen.html 
 
Op Nu.nl lezen we dat gemeenten te weinig geld hebben om woningen van het gas af te halen. 
Hoe wilt u dit probleem oplossen. 
En waarom zou het college nog überhaupt woningen van het gas af willen halen ( behalve als 
bewoners dat nadrukkelijk zelf willen) nu de EU heeft besloten dat GAS en KERNERGERIE groene 
stroom is. 
 

Trots Haarlem 
https://www.telegraaf.nl/nieuws/731849290/eu-zet-deur-voor-oekrainers-wagenwijd-open-
speciale-status-vluchtelingen 
 

https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/wonen/796070/buurtbewoners-helene-swarthstraat-voelen-zich-door-ymere-in-kou?fbclid=IwAR2xsKGnqWum0hqptDUDkP2ys4wBlAWgHY_f7K93Lf2HkdlnKSbP8LwhZW4
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/wonen/796070/buurtbewoners-helene-swarthstraat-voelen-zich-door-ymere-in-kou?fbclid=IwAR2xsKGnqWum0hqptDUDkP2ys4wBlAWgHY_f7K93Lf2HkdlnKSbP8LwhZW4
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/wonen/796070/buurtbewoners-helene-swarthstraat-voelen-zich-door-ymere-in-kou?fbclid=IwAR2xsKGnqWum0hqptDUDkP2ys4wBlAWgHY_f7K93Lf2HkdlnKSbP8LwhZW4
https://www.nu.nl/klimaat/6187164/gemeenten-hebben-veel-te-weinig-geld-om-woningen-van-het-gas-af-te-halen.html
https://www.nu.nl/klimaat/6187164/gemeenten-hebben-veel-te-weinig-geld-om-woningen-van-het-gas-af-te-halen.html
https://www.telegraaf.nl/nieuws/731849290/eu-zet-deur-voor-oekrainers-wagenwijd-open-speciale-status-vluchtelingen
https://www.telegraaf.nl/nieuws/731849290/eu-zet-deur-voor-oekrainers-wagenwijd-open-speciale-status-vluchtelingen
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Als Brussel de deur open zet voor Oekraïners via een noodmaatregel kunnen zij gebruik maken van 
alle faciliteiten zonder eerst de procedure. 
Hoe bereidt Haarlem zich hier op voor. zijn er wel genoeg scholen bijvoorbeeld. Komt een school in 
Schalkwijk hier nu een stap door dichterbij omdat we weten dat er een grote aannemelijkheid is dat 
alle voorzieningen in de gemeente bij een groter aanbod van personen overvraagd gaan worden. 
Komt u met op korte termijn met een actieplan/ scenarioplan waarin al deze consequenties aan de 
raad worden voorgelegd? Meer dan 1 miljoen mensen komen nu naar het westen nog boven op de 
verdubbeling van het aantal asielzoekers die al vorig jaar voorspeld werden. 
Trots Haarlem is graag voorbereid, ipv zoals tot heden waarbij de raad elke keer overvallen werd. 
 


